
 

Številka: 900-321/2015-3                      

Datum:   14. 10. 2015                                                                                             

    

              

Z A P I S N I K 

 

10. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 

14.10.2015, ob 18.00 uri na sedežu Četrtne skupnosti Posavje, Bratovševa ploščad 30, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil 

predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje, gospod Amir Crnojević.  

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Amir Crnojević, Sašo Jokić, Aljoša Masle, Uroš Minodraš,        

                                               Andrej Ciuha, Bojan Žibert, Mojca Hribernik.                                                   

ODSOTNI ČLANI SVETA: Mihael Novak, Nataša Pečnik, Helena Grom, mag. Franc Smolič,  

                                               mag. Sandra Pahić, mag. Jana Morela.                                     

OSTALI NAVZOČI:            Zoran Janković – Župan MOL, Vojko Grünfeld – vodja Službe za    

                                              lokalno samoupravo MU MOL, Darko Drole – Oddelek za gospodarske  

                                              dejavnosti in promet MU MOL, Rok Manfreda, in Karolina Pavčič -

Služba za lokalno samoupravo MU MOL.  

OBČANI:                              Mitja Holynski   

 

Predsednik sveta ČS Posavje gospod Amir Crnojević je uvodoma pozdravil vse navzoče. Ugotovil je, 

da je od 13 članov sveta na seji prisotnih 7 članov sveta, kar je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je 

lahko pričel z delom. 

 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji DNEVNI RED: 

1. Obravnava prioritetnih nalog ČS Posavje za mandat 2014 - 2018  

- Sanacija Bratovševe ploščadi 

- Izgradnja manjkajočih delov kanalizacije v ČS Posavje, ki leži na 

vodovarstvenem območju vodonosnika Ljubljansko polje  

- Povezava LPP med Savljami in Šentvidom  

- Izgradnja pločnika na Avšičevi cesti  

- Prenos lastništva centralnega parka med Mucherjevo ulico in Glinškovo 

ploščadjo iz IMOS-a na MOL 

- Sprostitev omejitve širitve pokopališča Stožice  

2. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje Sveta ČS Posavje MOL 

3. Informacije za člane sveta o tekočih zadevah  

4. Pobude članov Sveta ČS Posavje in občanov 

 

Navzočih je bilo 7 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 7 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 
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AD1 

OBRAVNAVA PRIORITETNIH NALOG ČS POSAVJE ZA MANDAT 2014 - 2018 

 

Predsednik Sveta ČS Posavje g. Amir Crnojević je predstavil vprašanja oz. prioritetne naloge, ki jih 

je Svet ČS Posavje naslovil na Župana MOL g. Zorana Jankovića.  

 

a) Sanacija Bratovševe ploščadi – Predsedujoči je Župana vprašal zakaj je bil projekt sanacije 

umaknjen iz seznama prioritetnih projektov MOL, potem ko je bil v letih 2013 in 2014 tja že 

umeščen? Ali lahko MOL (pravno – formalno) pomaga pri pospešitvi postopka za razmejitev 

lastniških deležev na ploščadi?  

Župan MOL gospod Zoran Janković je povedal, da je z vsemi lastniki Bratovševe ploščadi 

predhodno potrebno doseči dogovor v zvezi z obsegom sanacije in določiti dokončni delilnik 

stroškov. Povedal je še, da je trenutno v sklopu projekta Sanacije Bratovševe ploščadi v izdelavi 

tudi dodatna projektna dokumentacija (sanacija garaže oz. stiki plošč z dilatacijami). 

 

b) Sanacija Bratovševe ploščadi – Predsedujoči je Župana vprašal zakaj pristojni oddeleki MU 

MOL določajo, da je nesporna javno-transportna površina in ohišje celotne mestne komunale za 

njih le streha garaž?  

Župan MOL gospod Zoran Janković je povedal, da je negospodarno in tudi nezakonito, da MOL 

zasebniku sanira streho garaže, zaradi česar je najprej potrebno določiti delilnik glede lastništva 

in stroškov sanacije ploščadi ter doseči soglasje vseh lastnikov glede obsega sanacije. Nadalje je 

povedal, da bo OGDP MU MOL, do 30.10.2015, v potrditev na ČS Posavje poslal projekt 

sanacije Bratovševe ploščadi ter kot izkaz želje, da se projekt čim hitreje prične, predlagal delitev 

stroškov, v katerem bi MOL prevzel večino oz. 60 % stroškov sanacije, ostali zasebni lastniki pa 

40 % stroškov sanacije Bratovševe ploščadi.  

 

c) Izgradnja manjkajočih delov kanalizacije v ČS Posavje, ki leži na vodovarstvenem območju 

vodonosnika Ljubljansko polje – Predsedujoči je povedal, da na območju ČS Posavje še vedno 

obstaja več ulic, ki nimajo izgrajenega javnega kanalizacijskega sistema! To velja za Cesto Urške 

Zatlerjeve, del Dunajske ceste, Pavlovčeve ulice, Stare Ježice, Stoženske ulice, ulice Stožice, 

Tesovnikove ulice in Udvančeve ulice. Izgradnja navedenih manjkajočih delov javnega sistema 

kanalizacije je bila zato prioritetna naloga ČS Posavje že v mandatu 2010 – 2014. V teh letih je 

bila za navedene ulice že izdelana projektna dokumentacija na različnih nivojih (od strokovnih 

podlag (SP) pa vse do projekta za pridobitev gradbenega dovoljenja (PGD), vendar do same 

gradnje žal ni prišlo. Svet ČS Posavje je zato slednjo nalogo ponovno uvrstil visoko med 

prioritete, a po več letih prizadevanj nazadnje prejel odgovor, da gradnja manjkajočih delov 

kanalizacije ni predvidena. 

Župan MOL gospod Zoran Janković je povedal, da je gradnja manjkajoče kanalizacije (Mala vas, 

Stoženska ulica, Pavlovčeva ulica, Stožice, Cesta Urške Zatlerjeve, …) predvidena v okviru 

projekta »Dograditev javne kanalizacije v aglomeracijah MOL, večjih od 2000 PE« s katerim se 

kandidira za sredstva EU v finančni perspektivi 2014 – 2020. V primeru pravočasne pridobitve 

vse dokumentacije, gradbenega dovoljenja in odločbe o pridobitvi EU sredstev je po trenutnem 

planu pričetek del predviden za leto 2017. 

 

d) Povezava LPP med Savljami in Šentvidom – Predsedujoči je Županu predstavil možnost 

podaljšanja linije LPP št. 14 iz Savelj do Šentvida oz. vsaj do konca vasi Kleče, z ureditvijo 

obračališča ob športnem centru Kleče. 

Župan MOL gospod Zoran Janković je povedal, da podaljšanje proge LPP št. 14 do Šentvida ali  

podaljšanje do konca naselja Kleče trenutno ni predvideno. Prometno tehnični elementi Avšičeve 

ceste mimo črpališča Kleče so trenutno za katerokoli podaljšanje proge neustrezni. Za izvedbo  

avtobusnega obračališča pri športnem parku v Klečah pa je poleg ureditve Avšičeve ceste,  

potreben še odkup zemljišč in umestitev obračališča tudi v Občinski prostorski načrt MOL.     

 

e) Izgradnja pločnika na Avšičevi cesti – Predsedujoči je povedal, da je bil ta projekt umeščen med 

prioritetne naloge ČS Posavje že v preteklem mandatu in obljubljeno je bilo, da se bo 
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zanj  pripravila projektna dokumentacija. V tekočem mandatu je Svet ČS Posavje nalogo 

ponovno vključil med svoje prioritete in v mesecu aprilu 2015 ponovno dobil odgovor, da je 

potrebno izvesti še odkup zemljišča in pripraviti projektno dokumentacijo. Predsedujoči je 

Župana zaprosil za natančnejšo informacijo, kdaj se bo projekt pričel in do kdaj lahko 

pričakujemo njegovo izvedbo. Ob tem Svet ČS Posavje želi opozoriti tudi na obnovo cestišča in 

ureditev odvodnavanja meteorne vode, ki bi bila na tem vodovarstvenem območju nujno 

potrebna. 

Župan MOL gospod Zoran Janković je povedal, da bo projekt izveden v letu 2016. Geodetski 

posnetek je že izdelan, projektna dokumentacija za odvodnavanje in obnovo cestišča ter 

umestitev pločnika pa bo izdelana do konca leta 2015.   

  

f) Prenos lastništva centralnega parka med Mucherjevo ulico in Glinškovo ploščadjo iz IMOS-a na 

MOL – Predsedujoči je povedal, da je Centralni park v soseski BS-7, še vedno v lasti podjetja 

IMOS d.d., zaradi česar je njegovo vzdrževanje omejeno. Predsedujoči je Župana prosil za 

podrobnejše pojasnilo, kakšni so načrti za prenos lastništva na MOL in ureditev statusa parka kot 

javnega dobrega. Predsedujoči je tudi omenil, da se na tem mestu v ČS Posavje načrtuje 

izgradnja podzemne garažne hiše, ki je med drugim tudi ena od prioritetnih nalog Sveta. 

Župan MOL gospod Zoran Janković je povedal, da je IMOS d.d. (sedaj v stečaju) zavrnil predlog 

MOL za neodplačni prenos na MOL. MOL je zato v letu 2015 za večji del predmetnih zemljišč 

podal prijavo izločitvene pravice v stečajni postopek za IMOS d.d. (v stečaju). V vsakem primeru 

ima MOL predkupno pravico, zato je potrebno spremljati stečajne postopke, da ne bi zamudili 

prodaje. IMOS d.d. (v stečaju) teh zemljišč pravno tudi ne more prodati.   

 

g) Sprostitev omejitve širitve pokopališča Stožice – Predsedujoči je povedal, da Svet ČS Posavje 

zaradi velike zasedenosti pokopališč v Ljubljani podpira pobudo občanov za spremembo 

prostorskih aktov in sprostitev omejitve širitve pokopališča Stožice. Parcele ob navedenem 

pokopališču so trenutno še nepozidane, lastniki pa so jih za namen pokopališča pripravljeni 

odstopiti mestu. Pobudo za širitev pokopališča je Svet ČS Posavje na MOL podal tudi v okviru 

javne razgrnitve OPN MOL – ID, spomladi 2015. Na javni razgrnitvi je bila takrat kot največja 

ovira za uresničitev navedene pobude predstavljena Uredba o vodovarstvenem območju za vodno 

telo vodonosnika Ljubljanskega polja in usmeritev mesta za centralizacijo pokopališč v Ljubljani. 

Svet ČS Posavje ocenjuje, da bi bila širitev lokalnih pokopališč oz. razpršitev pokopališč manj 

obremenjujoča za okolje in prijaznejša za vse občane Ljubljane, ne le za območje ČS Posavje. 

Župan MOL gospod Zoran Janković je povedal, da odgovor na to vprašanje, ki je bil že podan v 

okviru javne razgrnitve OPN MOL ID maja 2015, ostaja nespremenjen. Širitev pokopališča 

Stožice ni v skladu s strateškim delom OPN MOL niti z novo vodovarstveno uredbo za 

vodonosnik Ljubljanskega polja, ki povzema prepoved pred njo veljavne uredbe. V prihodnjih 

letih se bo širilo pokopališče Žale in poleg njih še Vič, Sostro in Polje.  

 

Po končani 1. točki se je predsednik Sveta ČS Posavje g. Amir Crnojević zahvalil Županu MOL g. 

Zoranu Jankoviću za sodelovanje in pomoč. 

 

Župan MOL in g. Darko Drole sta nato zapustila sejo, ki se je nadaljevala po sprejetem dnevnem 

redu. 

 

 

AD 2 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

POSAVJE MESTNE OBČINE LJUBLJANA  

 

Zapisnik 9. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana so člani sveta prejeli 

skupaj s sklicem seje.  

 

Na zapisnik ni bilo pripomb.  
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Predsedujoči je dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 1/10: 

Svet Četrtne skupnosti Posavje potrjuje zapisnik 9. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje 

Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 7 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

 

 

AD 3 

INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA ČS POSAVJE O TEKOČIH ZADEVAH 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje in na seji sami. 

 

Predsedujoči je prisotne seznanil z dopisi in obvestili, ki jih je Svet ČS Posavje prejel v času od 

junijske seje in podal kratko poročilo iz zadnjih izvedenih prireditev; Dan sosedov v centralnem 

parku in Pot dobrot – drugi tržni dan ter kasneje tudi organiziran sprehod po poti. Ob tem se je za 

odlično sodelovanje in pomoč pri organizaciji in izvedbi osrednje prireditve ČS Posavje (Dan 

sosedov) posebej zahvalil članici sveta, ge. Mojci Hribernik ter tudi obema strokovnima 

sodelavcema. 

 

V nadaljevanju je predsedujoči povabil člane sveta, da se udeležijo jesenske garažne razprodaje v 

centralnem parku Glinškova – Mucherjeva, v soboto, 31.10.2015, na kateri poleg smučarske opreme 

ne bo manjkalo tudi raznovrstnih jesenskih dobrot. Popoldne v parku se bo zaključil s peko kostanja 

in tekmovanjem v pripovedovanju resničnih zgodb – tako imenovanim »Story slamom«.  

 

Na povabilo predsednika sveta je predsednik Sosveta za promet in varnost občanov v ČS Posavje 

MOL, g. Aljoša Masle, podal kratko poročilo z zadnjega terenskega ogleda prometnih pobud s 

predstavnico Odseka za promet OGDP MU MOL. Povedal je, da reševanje  prometne problematike v 

okolici OŠ Danile Kumar napreduje in, da v mesecu novembru 2015 že načrtuje javno predstavitev 

predloga končne rešitve.    

 

Predsedujoči je prisotne seznanil s komentarji Kabineta župana MOL glede predlogov projektov, ki 

jih ČS Posavje načrtuje izvesti v okviru Zelene prestolnice Evrope 2016 ter povabil člane sveta, da se 

priključijo posameznim projektom in pomagajo pri njihovi realizaciji. 

V nadaljevanju so svoje sodelovanje pri posameznih projektih ZPE 2016 v ČS Posavje potrdili 

naslednji člani sveta: 

 Skupnostni zeliščni vrt ob Savi – ga. Mojca Hribernik 

 Urbano čebelarjenje – g. Aljoša Masle 

 Zeleni piknik vrtičkarjev in občanov  – g. Andrej Ciuha 

 

Predsedujoči je prisotne seznanil z dopisom OGDP MU MOL v zvezi z vzdrževanjem otroškega 

igrišča ob Župnišču Ježica. V dopisu je obrazloženo, da je MOL zaradi velikega javnega interesa 

pripravljen v celoti prenoviti otroško igrišče, a tega ne more, ker predmetno zemljišče ni v lasti 

MOL-a. V kolikor bi bila Nadškofija Ljubljana, Župnjija Ljubljana – Ježica zainteresirana za 

neodplačni prenos zemljišča na MOL bi se prenova igrišča lahko pričela že v kratkem. 

 

Po razpravi so prisotni soglašali naj se dopis s tem v zvezi na Župnijo Ljubljana – Ježica  pošlje tudi 

iz naslova ČS Posavje MOL.  

 

Predsedujoči je prisotne seznanil, da so se priprave na novoletno okrasitev Ljubljane že pričele in, da 

je Odbor za decembrske prireditve sklenil, da se bo v letošnjem letu po eno rastoče drevo okrasilo v 

vsaki četrtni skupnosti. Prisotne je povabil k predlogom, katero drevo bi bilo v ČS Posavje za 
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okrasitev najprimernejše ter predlagal, da bi to lahko bila ena od smrek v parku 7. september, ob 

spomeniku.    

 

Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

Predsedujoči je prisotne seznanil z Rebalansom proračuna MOL za leto 2015 in povedal, da v njem 

za ČS Posavje ne bo večjih sprememb. Edina sprememba v tem okviru za ČS Posavje je 

prerazporeditev viška sredstev iz naslova sejnin na postavko 16042 Akcije in prireditve ČS Posavje. 

Obrazložitev rebalansa Finančnega načrta ČS posavje 2015 so člani sveta prejeli skupaj s sklicem 

seje. 

 

Prisotni so s predlaganim rebalansom Finančnega načrta ČS Posavje za leto 2015 soglašali. 

 

V nadaljevanju je predsedujoči predstavil tudi predlog Spremembe proračuna MOL za leto  2016 in 

povedal, da se zaradi rasti števila prebivalstva v ČS Posavje sredstva za ČS Posavje povečujejo za 

37€. Drugih sprememb ni in ker gre za minimalne spremembe Svet ne potrebuje sprejemati novega 

Finančnega načrta. Obrazložitev sprememb Finančnega načrta ČS Posavje za leto 2015 so člani sveta 

prejeli skupaj s sklicem seje. 

 

Prisotni so s predlogom Spremembe Finančnega načrta ČS posavje za leto 2016 soglašali. 

 

V nadaljevanju je predsedujoči prisotne člane sveta povabil k razmisleku, kako bi osvežili 

prednovoletno prireditev Božična tržnica, ki jo je ČS Posavje v preteklih letih organizirala na 

Bratovševi ploščadi pred lekarno. Prireditev je ČS Posavje uvedla v obdobju, ko v skupnosti še ni 

bilo veliko prireditev, v zadnjih letih pa lahko z zadovoljstvom ugotovljamo, da se je situacija na tem 

področju spremenila in se je število prireditev močno povečalo. Predlagal je, da bi se svet četrtne 

skupnosti v prihodnjih letih bolj kot številu prireditev posvetil  njihovi kakovostni izvedbi in 

izvirnemu programu. Predsedujoči je zato predlagal, da v kolikor novih zanimivih idej ne bo in v 

kolikor se ne bodo pri organizaciji dogodka aktivirali člani sveta, Božične tržnice ČS Posavje v 

letošnjem letu ne bo izvedla. 

 

Predsedujoči je podal kratko poročilo o izvrševanju Finančnega načrta 2015 in predlagal, da bi se 

ostanek sredstev kot posledica manjše udeležbe na sejah sveta četrtne skupnosti od predvidene in 

nekaterih programov realiziranih z manjšimi sredstvi od planiranih namenil za nov socialni program 

za pomoč otrokom iz socialno ogroženih družin, ki bi ga organizirali v sodelovanju z OŠ Danile 

Kumar. 

 

Po razpravi je predsednik sveta dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 2/10: 

Svet ČS Posavje ostanek neporabljenih sredstev iz Finančnega načrta ČS Posavje za leto 2015 

(iz naslova manjše udeležbe na sejah od predvidene in ostanka sredstev iz drugih programov) 

nameni za nov program »Pomoč otrokom iz socialno ogroženih družin iz območja ČS Posavje«. 

 

Navzočih je bilo 7 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

 

Predsedujoči je povedal, da se leto 2015 zelo hitro približuje svojemu koncu in predlagal, da bi Svet 

ČS Posavje letošnje leto zaključil na slavnostni seji v enem od gostišč v ČS Posavje. Predlagal je, da 

bi sejo organizirali v gostišču Florjančkov hram in obdržali že tradicionalni termin, drugi teden v 

mesecu. 

 

Prisotni so s predlogom soglašali in se dogovorili, da se natančen dan in ura pričetka slavnostne seje 

uskladi preko elektronske pošte. 
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AD 4 

POBUDE ČLANOV SVETA ČS POSAVJE IN OBČANOV 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje in na seji sami. 

 

a) Pobuda Mladih Zmajev za poslikavo zidu prezračevalnega jaška na Bratovševi ploščadi 

in poslikavo zabojnika za smeti  

 

Predsednik sveta je povedal, da je JP Snaga d.d. svoje soglasje za poslikavo zabojnika za mešane 

odpadke že podala in predlagal, da le-to podpre tudi Svet ČS Posavje. Glede pobude za poslikavo 

zidu prezračevalnega jaška na Bratovševi ploščadi pa je povedal, da te ideje ne podpira, saj obstaja 

možnost, da bi to sprožilo razmah grafitiranja po celotnem naselju. 

 

Po razpravi so prisotni z obema predlogoma soglašali.  

 

 

b) Pobuda občanke za postavitev modernejših, pokritih košev v centralnem parku 

Glinškova – Mucherjeva  
 

Po razpravi je predsednik sveta dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 4/10: 

Svet ČS Posavje podpira pobudo za zamenjavo košev v centralnem parku Glinškova – 

Mucherjeva z modernejšimi pokritimi koši, ki bi rešili problem vran in njihovega raznašanja 

smeti po celotnem parku. 

 

Navzočih je bilo 7 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

 

c) Pobuda za ureditev intervencijske poti na Glinškovi ploščadi 

 

Predsednik sveta je povedal, da je v preteklih dneh na ČS Posavje prispelo več dopisov občanov v 

zvezi s problemom zaparkiranosti intervencijske poti na Glinškovi ploščadi. Na osnovi odgovora 

Mestnega redarstva MOL, da zaradi neustrezne signalizacije in zemljišča v privatni lasti, na navedeni 

ploščadi ne morejo ukrepati, predsednik predlaga, da na OGDP MU MOL pošlje dopis za strokovno 

pomoč in predlog rešitve navedenega problema. 

 

Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

 

d) Pobuda za odstranitev mehurjev na Bratovševi ploščadi med banko in trgovino  

 

Predsedujoči je prisotne seznanil, da je bila pobuda za odstranitev mehurjev na Bratovševi ploščadi, 

ki še zlasti v prihajajočih zimskih dneh predstavljajo veliko  nevarnost za padce, že posredovana v 

reševanje na pristojni oddelek MU MOL.  

 

Prisotni so z ukrepom soglašali. 

 

 

e) Pobuda za poostritev nadzora nad nedovoljenimi vožnjami po Bratovševi ploščadi 
 

G. Ciuha je predlagal naj se na Mestno redarstvo MOL ponovno pošlje urgenca za poostren nadzor in 

kaznovanje nedovoljenih voženj po Bratovševi ploščadi in sicer tako v dopoldanskem kot tudi v 

popoldanskem času.  
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Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

 

f) Pobuda za označitev Lazarjevega parka 

 

G. Ciuha je predlagal naj se na pristojni oddelek MU MOL ponovno urgira dopis za označitev 

Lazarjevega parka ob Savi  s primerno tablo. 

 

Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

 

g) Problem konjskih fig na športno – rekreacijski poti ob Savi  

 

G. Ciuha je predlagal naj se na pristojni oddelek MU MOL pošlje dopis s pozivom k spoštovanju 

dogovora sprejetega ob otvoritvi športno – rekreacijske poti ob Savi ter sistemsko ureditvijo 

problema konskih fig na sprehajalni poti.  

 

Prisotni so s predlogom soglašali. 

 

 

h) Pobuda za sprejetje stališča Sveta ČS posavje do predloga delitve stroškov sanacije 

Bratovševe ploščadi  

  

G. Ciuha je v zvezi s predlogom Župana MOL g. Zorana Jankovića, naj lastniki Bratovševe ploščadi 

čim hitreje sprejmejo dogovor o deliltvi stroškov sanacije ploščadi, predlagal, da Svet ČS Posavje 

sprejme svoje stsališče do županovega predloga o delitvi stroškov sanacije. 

 

Predsednik sveta je pobudo pozdravil in predlagal, da Svet ČS Posavje sprejme naslednji predlog 

delitve stroškov sanacije Bratovševe ploščadi: 

- 60 % stroškov krije MOL in Javni holding Ljubljana d.o.o. 

- 20 % stroškov krijejo etažni lastniki stanovanj  

- 15 % stroškov krijejo lastniki garaž 

- 5 % krijejo lastniki lokalov in drugih poslovnih prostorov z lastnim vhodom iz ploščadi. 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 5/10: 

Svet ČS Posavje podpira predlog za delitev stroškov sanacije Bratovševe ploščadi po 

naslednjem ključu: 

- 60 % stroškov krije MOL in Javni holding Ljubljana d.o.o. 

- 20 % stroškov krijejo etažni lastniki stanovanj  

- 15 % stroškov krijejo lastniki garaž 

- 5 % krijejo lastniki lokalov in drugih poslovnih prostorov z lastnim vhodom iz ploščadi. 

 

Navzočih je bilo 7 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

Dnevni red je bil izčrpan zato je predsedujoči sejo zaključil ob 19.35 uri. 

 

Zapisal:  

Rok Manfreda 

 

Amir CRNOJEVIĆ 

Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje 

Mestne občine Ljubljana 


